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聯絡姓名 Contact Name   先生 Mr  女士 Ms 

學校/機構名稱 Institution Name: 

(如適用 if appilcable)  

住址 Address:   

聯絡電話 Contact Tel :   (流動電話 Mobile) 
*以短訊通知領取 

SMS notification 

電子郵件 Email:  

 

考試題目及答案訂購資料   MODEL ANSWERS ORDER LIST 

Subject Code Year Series No. of Copies 

    

    

    

    

    

總訂購份數 Total no. of copies MOP 65 X  

總金額 Total Amount MOP 

 

常訂購考試題目及答案參考目錄 Subjects Code Reference for Popular Order: 

Subject Subject Code 

Pearson LCCI Level 1 Certificate in Bookkeeping (VRQ) ASE20091 

Pearson LCCI Level 2 Certificate in Bookkeeping and Accounting (VRQ) ASE20093 

Pearson LCCI Level 3 Certificate in Accounting (VRQ) ASE20104 

 

定期考試目錄 Series Exam List: 

Jan Mar Apr Jun Jul Sep Nov Dec 

最新的可接受訂購的考試題目及答案為考試結束後 3 個月 (如 Jun Series 約於 9 月份可訂購) 

The latest series of model answer can be ordered after 3 months of the exam date (e.g. Jun Series can be 
ordered in Sep) 

 
簽名 Signature:                            日期  Date:          /          /       

 

 

訂購人簽收  Receiver's Signature 

簽署 Signature  

日期 Date  
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注意事項  Please Note： 

1. 確認付款後，將於 10 個工作日通知領取。 
Past paper is ready to collect within 10-working days once payment made. 

2. 訂購表格及費用繳交後將不予退款或更改。 
No refund and changes can be made after receiving of the order form and fee. 

3. 領取時需出示本中心發出之收據正本(綠單)。 
The original receipt (Green slip) is required upon collection. 

4. 支票須在銀行過數後/信用卡付款須在信用卡中心批核後，訂購方可作實。 
Order is confirmed only after the cheque has been cleared by the bank or credit card transaction approved 
by the card center. 

5. 考生在訂購表格所提供的個人資料，只會用作處理訂購事務、統計分析及傳遞 CPTTM 服務資訊的有關事

宜。考生有權查詢及更改其個人資料；若需更改，請填妥資料更改申請表(TR/083)交回 CPTTM。 
Personal data provided by the candidates on the order forms are used by CPTTM for purposes related to the 
processing of order, the compilation of statistical reports and the communication of information about CPTTM 
services. Candidates have the rights to request access to and make correction of their personal data; 
candidates wishing to amend their personal data should complete the Change Application Form(TR/083) and 
submit it to CPTTM. 

 

查詢 Inquiry  

總辦事處  - 專業考試資源中心 

Head Office - Professional 
Examination Resources Unit 

澳門上海街 175 號中華總商會大廈七樓 

Rua de Xangai, 175, Ed. ACM, 7th Fl., Macau 

查詢熱線：88980801 

 

以郵寄或傳真方式報名專用   FOR THE USE OF ENROLLMENT BY MAIL/FAX ONLY 

信用卡繳費指示  Credit Card Payment Instruction:  

信用卡類別 Type of Credit Card:    Master Card            Visa 

銀行名稱  Bank Name:   

持卡人姓名 Cardholder’s Name:   

信用卡號碼 Card Number:     CVC2/CVV2**:  

有效日期  Expiry Date:  /             (月/ 年  MM/YY) 

簽帳金額 Amount To Be Charged:  澳門幣 MOP   

持卡人簽名 Cardholder’s Signature:   

**   CVC2/CVV2 是位於信用卡背後、簽名方格內號碼的最後三個數字。 

     CVC2/CVV2 is the last three digits of the number listed in the signature panel on the back of the card. 

 

FOR CPTTM USE ONLY 

Received by  Date  

Receipt No.  

Order Placing Date  Process By:  

Order Arrives /Contact Client  
 


